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IE. SEED invIEEEXEC @minvws.ni]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 1/26/2021 9:02:07 AM

Subject: RE: Terugkoppeling ontmoeting minister T. van Ark en Q/C-support

Received: Tue 1/26/2021 9:02:07 AM

Dank CRIN cn IEE el

lk ga ermee aan de slag. Denk wel dat ik nog wat vragen heb hierover, maar zal dat bespreken me RE
Hartelijke groet,

vor:INCIE XEN eines ni

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 08:29

Aan:ESE SEEN is.EEIEEE © rive. i>
Onderwerp: RE: Terugkoppeling ontmoeting minister T. van Ark en Q/C-support

Daar heb je wel een punt. Op enig moment aan [EEE terugkoppelen hoe we dit hebben opgepakt: kan via schriftelijk stukje in

de staf. Daar dan dit in melden en vooral andere twee sporen.

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 08:23

aan:[EETEXEDNo minus. >;IEEE SEES minvws.n>
Onderwerp: RE: Terugkoppeling ontmoeting minister T. van Ark en Q/C-support

Ok, nu snap ik het beter maar blijft apart dat [EEE ze if met veiligheidsberaad kwam [EEE daar nooit iets op tafel leggen
vanuit ons. In de eerstkomende weken is het veiligheidsberaad ook niet het gremium om patientencontact via gemeenten aan de

orde te stellen, ik zie meer in de andere twee mogelijkheden, het veiligheidsberaad is echt korte termijn cirisis overleg

van:EEN BEN ninvws n>
Verzonden: maandag 25 januari 2021 22:21

@minvws.nl>

:

.
< 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Terugkoppeling ontmoeting minister T. van Ark en Q/C-support

Hoi,
Zie per bullet hieronder:

¢ Gaat om niet alleen fysio maar ook ergo, logopedie etc mogelijk te maken. daar ontbreekt het aan in systeem.
Concreet: Ze willen bv pilot doen dat je 2 van de 8? Consulten multidisciplinair mag besteden, interessant om te verkennen in

eerste instantie voor coronapatienten. Wat is magelijk? En dit aan|JEfEEgfterugkoppelen. kan via

van cz. Als je voor mij mailtje maak kan ik verzenden, thnx

+ Middenlange termijn gevolgen hebben we niet zo scherp afgesproken, zou ik gewoon via al het onderzoek naar gevolgen
covid op gezondheid laten lopen, onder ander de bijna te starten Gezondheidsonderzoek na rampen (via 5.1.2e

van PG/OGJZ). Bij start onderzoek over paar Ghiy UL
Le

» Patientenvereniging voor covid is er nog niet, |JJEEEZ had ook niets meer gehoord van initiatief dat wij aan pzo

doorzetten.

concreet: Belangrijk dat patienten contact hebben met lotgenoten, dat proberen ze bij gemeenten op netvlies te krijgen. Kunnen

wij daarin helpen? Aangegeven daar verschillende routes te kijken of we in kunnen pluggen:
1. bij veiligheidsberaad = eh aan, <HESEC

kun jij dit via pdc19/nctv insteken?)
2. Bac pg/bo ggd: die eerste kwam laatste bijeen met hugo en was er ook vraag waar gemeenten mee kunnen helpen, eerste

onderwerp wat was afgesproken ging over testen, liep via |EEES} deze kunnen we daar dus ook op agenda zetten. Kan

vis EEDIEEEon PG 0107
3. Middenlange en lange termijn trajecten van Programma dg covid en samenleving: daar loopt ook veel met betrokkenheid

gemeenten: dat kan worden ingestoken viaee J PG/01GZ

EE

Verzonden: maandag 25 januari 2021 14:45

aan:IEE)EEN© minvws nl»



1127390

Onderwerp: RE: Terugkoppeling ontmoeting minister T. van Ark en Q/C-support

Met BRERIPCEI hebben we het gehad over de punten die zijn besproken tijdens de ontmoeting met T. van Ark en C/Q-support. We

vroegen ons af of jij bepaalde actiepunten in gedachten hebt voor onderstaande:

eo Revalidatie light — bv vergoeding fysiotherapie kappelen met een multidisciplinaire label. We hebben toen aangegeven

binnen VWS te kijken wat de mogelijkheden zijn bv met CZ. Weet jij met wie het we het beste contact kunnen opnemen

hierover bij CZ? En/of zijn er andere actiepunten diejij in gedachten hebt?

eo Nadenken over mid-lange termijn gevolgen COVID-19 patiénten Welke actiepunten heb jij in gedachten die wij kunnen

uitvoeren?

oe Kunnen de veiligheidsregio (GGD, lokaal) een rol spelen rondom COVID-19 patiénten
— ondersteuning? Welke actiepunten

hebjij in gedachten die wij kunnen uitvoeren?

Hartelijke groet,

var:IEE
Verzonden: vrijdag 22 januari 2021 10:16

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: Terugkoppeling ontmoeting minister T. van Ark en Q/C-support

Ter informatie een terugkoppeling van de ontmoeting met Q/C-support en de minister T. van Ark.

Na het gesprek hebNs gesproken en ze was erg tevreden. Ze was ook onder de indruk van de minister m.b.t haar

inleving en haar kennis over het onderwerp.

Q-support

e Rode draad problematiek besproken (werk en inkomen, chronische Q-koorts en QVS).
e Belangrijk om Q-koorts patiénten de ondersteuning en aandacht te blijven geven.

C-support

e Besproken karakteristieken patiénten (relatief jong, hoogopgeleid, proactief— weten C-support te vinden). Nog geen zicht

andere type patiénten (denk aan allochtonen Nederlanders).

e C-support zal met een korte evaluatie en jaarplan komen dit jaar.

e Aandacht voor ‘revalidatie light’ — belangrijk om een goede multidisciplinaire samenwerking te creéren tussen

verschillende zorgverleners. Denk aan fysiotherapeuten en ergotherapeuten. Vroegtijdige zorg om de meeste winst uit te

halen. Hierbij valt ook te denken aan vergoedingen. Ideeén uitgewisseld om een pilot te starten.

o Binnen VWS kijken wat de mogelijkheden zijn bv met CZ.

e Aandacht voor COVID-19 patiénten belangrijk. Momenteel nog geen concrete aandacht hiervoor. Patiéntenvereniging nog

niet goed in zicht.

e¢ |deeén uitgewisseld om te kijken naar mogelijkheden:

o Nadenken over mid-lange termijn gevolgen COVID-19 patiénten

o Kunnen de veiligheidsregio (GGD, lokaal) een rol spelen rondom COVID-19 patiénten — ondersteuning?

Handig om maandag te bespreken wat bovenstaande betekent voor ons m.b.t. acties.

Alsje nog vragen hebt, laat het gerust weten.

Hartelijke groet,


